
Referat FAU-møte 23.05.2023 
 

• Tid: tirsdag 23. mai, 1830-1930 

• Tilstedeværende: Guro Harboe-Ree, Mohammed Amarzguioui, Viggo Navarsete, Daria R. 
Børresen, Terje Martinsen, Torunn Hestnes, Tayaba Rafiq, Tor Austigard, Fawzia, Ellen 
Ribeiro, Bushra N. Hussain 

• Oppdateringer fra rektor: 

o Oppdatering om rekrutteringsprosessen. Flesteparten av ledige stillinger er nå 
besatt, mens to utestående forventes bemannet snarlig. Det har vært vanskeligst å 
finne gode kandidater til stillingene på barnetrinnet. 

o Det etableres en mottaksklasse på ungdomstrinnet. 

o Skolen forventer å få snarlig oversikt over hvor mange studenter som overføres til 
ungdomstrinnet fra Jeriko skole. 

• Vi trenger å få ordnet med bedre filarkiv for referater på Spond. Følger opp på neste 
styremøte (6/6). Følger også opp skolen for å få referatene på skolens nettsider. 

• Vellykket 17.mai-feiring. Det var en aktiv komite, med god gjennomføring og mange gode 
forslag til forbedringer. Arrangementet gikk med overskudd etter dekning av alle kostnader 
(inkludert hoppeslott). 

• Neste FAU må følge opp dialog med Jeriko om samarbeid om et felles arrangement (starte 
med noe annet enn 17.mai-arrangement). Godt samarbeid mellom skolene er viktig! 

• Natteravn: 4. trinn gikk 28/4, 3. trinn 12/5. Bra oppmøte begge dager. To gjenværende turer 
resten av skoleåret, hhv 2/6 for 2. trinn og 9/6 for 1. trinn. 

• Bankbalansen per dags dato er ca 90 tusen. Ca 17 tusen skal doneres til skolen for utlegg til 
hoppeslott i fjor og i år. 

• Neste styre bør gjøre en aktiv evaluering av arbeidsform og arbeidsfordeling mellom styre og 
FAU, valgprosedyre, eventuelle behov for vedtektsendringer. Bør også diskutere hvordan 
FAU best representerer og kommuniserer med foreldrene som har valgt en. Bør dette være 
et tema på første foreldremøte?  

 


